
1) Γράφονται ως μία λέξη: 

απαρχής,
απεναντίας, 
απέξω, 
απευθείας, 
αφενός, αφετέρου, 
αφότου, 
διαμιάς, 
διόλου, 
ειδάλλως, 
ειδεμή, 
ενόσω, 
εντάξει, 
εντούτοις, 
εξαιτίας, 
εξάλλου, 
εξάπαντος,
εξαπίνης, 
εξαρχής, 
εξίσου, 
εξού, 
επιπλέον, 
επιτέλους, 
εφάπαξ, 
εφεξής,
εφόσον, 
καθαυτό, 
καθεξής, 
καθόλα (είναι καθόλα εντάξει), 
καθότι, 
καθόσον,
κατευθείαν, 
καταγής, 
καταπώς, 
κατεξοχήν, 
μολαταύτα, μόλο (που), 
μεμιάς,
μολονότι, 
μονομιάς, 
παρόλο (που), 
παρότι, 
προπάντων, 
προπαντός, 
τωόντι,
τουτέστι(ν), 
υπόψη (αλλά: υπ’ όψιν), 
φερειπείν, 
ωσότου, 
ωστόσο.

2) Γράφονται με δύο λέξεις: 

αφ’ εαυτού, 
αφ’ υψηλού, 
διά βίου, 
διά ζώσης, 
διά παντός, 
διά ταύτα, 
εκ μέρους, 
εκ νέου, 
εν αγνοία, 
εν ανάγκη, 
εν αντιθέσει, 
εν γένει, 
εν γνώσει, 
εν είδει, 
εν ενεργεία, 
εν κατακλείδι, 
εν λευκώ, 
εν λόγω, 
εν μέρει, 
εν μέσω, 
εν ολίγοις, 
εν ονόματι, 
εν πολλοίς, 
εν προκειμένω, 
εν συνεχεία, 
εν συντομία, 
εν σχέσει, 
εν τέλει, 
εν τω μεταξύ, 
εξ αδιαιρέτου, 
εξ αίματος, 
εξ ανάγκης, 
εξ αφορμής, 
εξ ολοκλήρου, 
εξ ορισμού, 
εξ όψεως, 
επ’ αυτοφώρω, 
επ’ ευκαιρία, 
επί κεφαλής
επί μέρους, 
επί τούτω, 
επ’ ωφελεία, 
έως ότου, 
κατ’ ανάγκην,
κατ’ αρχάς, 
κατ’ αρχήν, 
κατ’ ιδίαν, 
όλως διόλου, 
παρ’ όλ’ αυτά, 
συν τοις άλλοις,
συν τω χρόνω, 
τέλος πάντων, 
υπ’ όψιν, 
ως εκ τούτου, 
ως επί το πλείστον.


